
سید محسن علوی رئیس مجمع نمایندگان استان فارس شد 
سید محسن علوی رئیس مجمع نمایندگان استان فارس شد. 

به گزارش ایلنا، نماینده مردم شهرستانهای لامرد و مهر در مجلس شورای اسلامی به عنوان رئیس مجمع نمایندگان استان فارس انتخاب 
شد.

دکتر سید محسن علوی نماینده مردم لامرد و مهر و عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس از سوی مجمع نمایندگان 
استان ، به عنوان رئیس مجمع نمایندگان فارس در دوره دهم مجلس شورای اسلامی انتخاب شد.

پیش از این انصاری نماینده مردم داراب و زرین دشت به عنوان رئیس مجمع نمایندگان فارس بوده که از زحمات او در دوره شش 
ماهه قدردانی به عمل آمد.

استان فارس ۱۸ نماینده در مجلس شورای اسلامی دارد و دوره ریاست مجمع نمایندگان ۶ ماهه است.
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روزنامه

رسانه ها  از  یکی  که  یاداشتی  در 
درست  چه  کرده،  منتشر  را  آن 
و به جا آمده است که »در جهان 
می دهند  فراری  را  نوابغ  سوم، 
می کنند«،  تقدیر  اراذل  از  و 
از  جزئی  واقعیت  این  البته  که 
است.  زمینه  این  در  واقعیات 
موطن  از  نخبگان  و  نوابغ  فرار 
بوده  متعددی  عوامل  زائیده  خود 
بنابر  مختلف  کشورهای  در  که 
جوامع  شده  پذیرفته  ارزش های 
متفاوت است اما آنچه در نخستین 
عمده ترین  به  می توان  نگاه 
دسته  این  مهاجرت  پدیده  علل 
کم شمار و پرارزش از اجتماع در 
کشورمان پی برد، بها ندادن و یا 
نظرات  ایده ها و  به  دادن  بها  کم  
آنچه  بر  ننهادن  ارج  و  افراد  این 
ارائه  خود  توانمندی  به نسبت  که 

می دهند بوده است.  
برجسته نمایی،   برجسته سازی، 
و  درشت  و  برجسته انگاری 
به عنوان  برخی  بزرگ نمایی 
از   ... و  ورزشکار  یا  و  هنرمند 
طریق رسانه ها با اهداف گوناگون 
نخبگان مؤثر در  به  بی توجهی  و 
حل معضلات و مشکلات جامعه، 
ایده  دارای  کارآفرینان  ازجمله 
بریدن  دل  علل  از  یکی  و طرح، 

زادگاه  از  افراد شاخص  این گونه 
بی تردید  که  است  خود  وطن  و 
رفع این نقیصه بزرگ در کشور 
بررسی  تحقیق،  مطالعه،  نیازمند 
برنامه  و  ارائه طرح  نهایت  در  و 

است. 
ونوابغ  نخبگان  بسیار  چه 
عظیم ترین  به واقع  ارزشمندی که 
می شوند،  محسوب  کشور  ثروت 
و  وطن  به  عشق  درعین حال 
اینکه  اثر  در  نظام،  به  دلبستگی 
گاهی جای دوغ و دوشاب عوض 
شده و گاه دوشاب نیز دوغ معرفی 
در  فعالیت  ادامه  به  امید  می شود، 
و  داده  دست  از  را  خود  موطن 
که  می کنند  مهاجرت  نقاطی  به 
بتوانند از توانمندی های خود بهره 
می خواهند  که  آن گونه  و  ببرند 

تأثیرگذار و مفید باشند. 
به  می توان  نیز  عوامل  دیگر  از 
فرهنگی،  بیماری های  از  فرار 
معضلات اجتماعی، نبود امکانات 

لازم و... اشاره کرد. 
این  در  تأمل  قابل  نکته  اما  و 
زمینه، وقایع و اتفاقاتی است که 
از  برخی  برای  اخیر  در سال های 
ما  گران سنگ  نخبگان  و  نوابغ 
رخ داده که در جای خود نیازمند 

تحقیق و تفحص لازم است.   

و  شهرسازي  کمیسیون  رئیس 
شیراز  اسلامي  شوراي  معماري 
احتمال  مطالعات  تکمیل  برلزوم 
توسط  شیراز  دشت  فرونشست 
و  آتي  شیراز طي یك ماه  دانشگاه 
قبل از پایان چهارمین دوره شورا، 

تأکید کرد. 
فارس،  منطقه  ایسنا  گزارش  به 
جمع  در  دیهیمي  محمدرضا  سید 
چهارم  شورای  گفت:  خبرنگاران 
بحث  موضوع،  اهمیت  به  توجه  با 
را  شیراز  دشت  فرونشست  امکان 
قرارداد  و  داد  قرار  دستور کار  در 
ژئوفیزیکی  و  علمی  مطالعات 
منعقد  شیراز  دانشگاه  با  را  مربوطه 

کرد. 
تکیه  که  آنجا  از  گفت:  دیهیمي 
مدیریت شهری شیراز بر مطالعات 
دانشگاهي بوده و هرگونه تصمیمی 
مستخرج  علمی  داده های  اساس  بر 
می شود،  اتخاذ  مطالعات  این  از 
نتیجه  شیراز  دانشگاه  داریم  انتظار 
مطالعات خود را طی کمتر از یك 
به شورا  ماه آینده تکمیل کرده و 

تحویل دهد. 
عضو شوراي اسلامي شیراز گفت: 
انتظار است دانشگاه شیراز اقدامات 
را  اولیه ای  توصیه های  و  ابتدایی 
که ضرورت اجرای آن در چرخه 
مدیریت شهری محرز باشد، ظرف 
مدت یك هفته به شورا و شهرداری 

اعلام کند. 
با اشاره به حضور کارشناسان  وی 
دانشگاه  مطالعاتی  تیم  اعضای  و 
معماری  کمیسیون  جلسات  در 

به  رسیدگی  و  شهرسازی   و 
نگرانی های ناشی از مطالعات اولیه 
فرونشست  موضوع  خصوص  در 
گفت:  شیراز  دشت  در  زمین 
کارشناسی،  بررسی های  براساس 
خشکسالی و کاهش سطح آب های 
زیرزمینی همچنین مصرف بی رویه 
آب از مهمترین عوامل ایجاد کننده 

فروچالگی است. 
تغییر  کرد:  خاطرنشان  دیهیمي 
کشاورزی،  در  آبیاری  الگوی 
اصلاح رویه مصرف آب در بخش 
خانه های  تصفیه  ایجاد  مسکوني، 
لوکال براي بازگشت مجدد پساب 
به چرخه مصرف غیر شرب شهری 
و  عوامل  از  راهکارها،   دیگر  و 
اقدامات بازدارنده محسوب مي شود. 
و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
بیان  با  شیراز  شوراي  معماری 
 40 ایران  در  شرب  آب  اینکه 
کشورهای  سایر  از  بیشتر  درصد 
جهان است، خاطرنشان کرد: اتخاذ 
تدابیر مناسب براي پررنگ کردن 
موضوع کمبود آب به عنوان یك 
کار  دستور  در  باید  جهانی  مسئله 

تمام اداره ها و نهادها قرار گیرد. 
زمینه  در  کرد:  تصریح  دیهیمي 
جلوگیری  و  آبی  کم  معضل  رفع 
فروچالگی  بحران  با  مواجهه  از 
شهرداری  تنها  زمین،  نشست  و 
اجرایی  دستگاه های  نیست،  متولی 
مراکز  و  شهری  رسان  خدمات  و 
عملی و پژوهشی نیز در این زمینه 
مسئولند و باید دغدغه لازم را داشته 

باشند. 

شهردار شیراز گفت: فاز دوم ازخط یک قطار شهری 
تنها به درخواست  افتتاح آن  اتمام رسیده است و  به 
در  ملی  چهره  از  یکی  حضور  برای  فارس  استاندار 

شیراز به تأخیر افتاده است. 
سرویس خبری/ مریم زارع خفری:

پاک  علیرضا  طلوع،  روزنامه  خبرنگار  گزارش  به 
فطرت در بازدید از فاز دو خط یک قطار شهری شیراز 
که به همراه خبرنگاران انجام شد، گفت: بهره برداری 

از فاز دو حتماً باید در دولت یازدهم رخ دهد.
پاک فطرت افزود: فاز دو خط یک ۱۰.۵  کیلومتر 
به  یک  خط  آن،  شدن  اضافه  با  که  دارد  طول 

۲۴.۵کیلومتر می رسد.
پاک فطرت ادامه داد: شهرداری شیراز وظایف خود 
باید  حالا  و  است  داده  انجام   مترو  ساخت  برای  را 

دولت برای آن واگن تأمین کند.
اختیارات  از  تقریبا  واگن  تأمین  داد:  ادامه  وی   
ارزی  مشکلات  همه  با  ما  اما  است  خارج  شهرداری 
که داشتیم برای 4 رم یعنی 20 واگن قطار خریداری 

کرده ایم و به زودی وارد این خط می شود.
پاک فطرت افزود: اما اگر بخواهیم برای ۲۴.۵کیلومتر 
تا 30  تهیه کنیم  هر 20  تنهایی واگن  به  خط یک 
مسافران  جابه جایی  برای  قطار  یک  بار  یک  دقیقه 

حرکت می کند و این قابل قبول نیست.
شهری  قطار  مدیرعامل  زمانی  حاج  از  تشکر  با  وی 
این  در  سال 91 که وی  ماه  از خرداد  شیراز گفت: 
پست  قرار گرفت میزان پیشرفت پروژه قطار شهری 

شیراز دو برابر قبل شده است.
به گفته پاک فطرت پروژه قطار شهری شیراز از سال 

81 کلید خورده است.

کیلومتر   ۱۰.۵ افتتاح  با  همزمان  کرد:  اضافه  وی 
فضیلت،  ولی عصر،  ایستگاه   4 از  یک  خط  دو،  فاز 
شهید دوران و شهید دستغیب همزمان به بهره برداری 
خواهد رسید و مابقی ایستگاه ها نیز بیش از 90 درصد 
عملیات عمرانی آن ها انجام شده و قرار است تا پایان 

سال وارد چرخه مسافربری شوند.
 پاک فطرت افزود: فاز دو مترو تا پایان شهریورماه 
جاری هر روز 6 ساعت کار می کند و مسافران را به 
صورت رایگان جابه جا می کند ولی از ابتدای مهرماه 

افراد باید بلیط مترو را خریداری کنند. 
سرعت ساخت و ساز مترو در شیراز از متوسط دنیا 

بیشتر است
مترو  ساز  و  ساخت  سرعت  گفت:  شیراز  شهردار 
و  مهندسان  و  است  بیشتر  دنیا  متوسط  از  شیراز  در 
تکنسین های بومی ما در تمام مراحل اجرا و ساخت 
پروژه های مترو به جز ساخت واگن خودکفا شده اند.
پاک فطرت ادامه داد: توانمندی ما به اندازه ای است 
که حتی اگر اجازه داده شود این آمادگی را داریم در 
کشورهای دیگر در حوزه  مناقصه های مترو، ساخت 

پل و زیر گذر و رو گذر شرکت کنیم.
مترو  ساخت  در  تهران  از  بعد  شیراز  داد:  ادامه  وی 

حرف اول را می زند.
تنهایی  به  ادامه داد: شهرداری تاکنون   پاک فطرت 
میدان  تا  میانرود  از شهرک  مترو شیراز که  خط دو 
امام حسین )ع(  کار کرده است اما دولت باید به ما 
کمک مالی و تجهیزاتی بکند تا بتوانیم این خط را تا 

پایان سال 79 به پایان برسانیم.
 شهر دار شیراز افزود: مترو سیستم حمل و نقلی ایمن، 
بروز  صورت  در  تواند  می  که  است  پاک  و  سریع 
بحران یا حادثه در شهر  نیز کارآمد باشد و کمک 

کند.
 به گفته وی مترو شیراز روزانه 25 هزار نفر را جا 
به جا می کند و از زمان بهره برداری از ایستگاه زند 

حجم استقبال مردم دو برابر قبل شده است.
 شهردار شیراز ادامه داد: زمانی مترو می تواند کامل 
کار کند و از توانمندی آن بهره برد که حداقل  خط 
خانه  از  که  فردی   و  باشد  شده  تکمیل  دو  و  یک 

بیرون می آید با مترو بتواند به مقصد برسد.
کیلومتر   ۲۴.۵ کامل  افتتاح  با  افزود:  فطرت  پاک 
بینی  پیش  و  شد  خواهد  گیرتر  چشم  استقبال  متر 
سیستم  این  با  روز  در  نفر  هزار   50 جایی  جابه  ما 
دو عرصه حرکت  افتتاح خط  با  و  است  حمل ونقلی 
 شمال به جنوب و شرق به غرب شیراز پوشش داده 

می شود.
به رفتن دنیا  با توجه  پایان گفت:  شهردار شیراز در 
به سمت سیستم های حمل و نقلی جدید و ارزان تر 
از تکمیل خط  بعد  نیز در نظر دارد  شهرداری شیراز 

یک و دو مترو به این سمت برود.
پیش از این شهردار شیراز بهره برداری از فاز دو را 

31 تیرماه اعلام کرده بود.

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

از  هر  دری  کلامییادداشت روز

محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
به  حاضر  حال  در  گفت:  زیست 
هیچ   ۴ یورو  خودروهای  از  غیر 
شماره گذاری  اجازه  خودرویی 
استاندارد  نیز  از سال ۱۳۹۸  ندارد. 
خودروها  تمامی  برای   ۵ یورو 

اجباری خواهد شد.
ابتکار  معصومه  ایسنا،  گزارش  به 
خانواده  از  رونمایی  مراسم  در 
موتور ملی سه سیلندر اظهار کرد: 
میلیون   ۶ حدود  حاضر  حال  در 
و  خودرو  دستگاه  هزار   ۸۰۰ و 
تردد  خیابان ها  در  موتورسیکلت 
می کنند که اگر از استاندارد لازم 
در  عمده ای  سهم  نباشند  برخورد 

آلایندگی شهرها خواهند داشت.
استانداردهای  که  این  بیان  با  وی 
امروز  از  نیز  فنی خودروها  معاینه  
است،گفت:  شده  گیرانه تر  سخت 
ارتقای  برای  اقدامات  این  همه 
می گیرد،  صورت  شهرها  کیفیت 

معادل  روزانه  ما  از  یک  هر  زیرا 
استنشاق  را  هوا  این  از  کیلو   ۱۶

می کنیم.
باید  زمینه  این  در  داد:  ادامه  وی 
 ۵ یورو  سوخت  و  بنزین  عرضه 
شده  زمان بندی  برنامه  براساس 
آنکه  ضمن  بیفتد،  اتفاق  دولت 
یارانه های  دلیل  به  متأسفانه 
مصرف  الگوی  یافته  تخصیص 
بیشتر  بسیار  ما  در کشور  سوخت 
باید  از کشورهای دیگر است که 

اصلاح شود.
محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
دولت  که  این  بیان  با  زیست 
یازدهم برنامه ها و مصوبات زیادی 
در جهت صیانت از محیط زیست 
داشته  خودروسازی  صنعت  در 
برهمین  کرد:  تصریح  است، 
آلایندگی  استاندارد  ارتقای  مبنا 
 ۴ یورو  به  تولیدی  خودروهای 

برنامه ریزی و اجرا شد.

به  پاسخ  بهداشت در  وزیر 
این سئوال که آیا در دولت 
بهداشت  وزیر  دوازدهم 
گفت:  ماند،  خواهید  باقی 
فراهم  لوازم  و  ابزار  اگر 
باشد، آماده خدمت خواهم 
بود، زیرا در ۴ سال دولت 
یازدهم با مشکلات زیادی 
مواجه بودیم که می بایست 

آنها را حل و فصل کرد. نکته مهم، 
تولیت نظام سلامت است که باید 

مشخص شود. 
به گزارش جام جم آنلاین، دکتر 
نگاه  برنامه  در  هاشمی  سید حسن 
سلامت  حوزه  ارزیابی  به  یک 

کشور پرداخت.
پول  خصوص  در  بهداشت  وزیر 
اظهارداشت:  سلامت،  تحول  طرح 
تحول  طرح  بابت  تاکنون  آنچه 
سلامت به وزارت بهداشت داده اند، 
۱۲ هزار میلیارد تومان بوده است. 
وی ادامه داد: کارهای بسیاری در 
طرح تحول سلامت انجام شد و جا 
دارد از همه تشکر کنم، اما تا وقتی 
انجام  می گویم  که  کاری  دو  این 
زحمات  همه  است  ممکن  نشود، 
ما به هدر برود. اولین نکته پایدار 
نمی دانم  هنوز  و  است  منابع  شدن 
که  ماموریت هایی  انجام  برای 
دارم چقدر منابع در اختیار ما قرار 
می گیرد. مدیر باید بداند که چقدر 
این که  و  دارد  اختیار  در  منابع 
هرچند  باشد؛  شده  تضمین  منابع 
هرچقدر  و  نیست  مهم  آن  میزان 
پول بدهند می توان بسته خدمت را 

توسعه داد یا کوچک کرد.
نکته  دومین  افزود:  بهداشت  وزیر 
تجمیع منابع است که یکی از این 
منابع، منابع صندوقهای بیمه  است. 
یک پارچه  باید  صندوق ها  منابع 
و  خرید  قدرت  بتواند  تا  شود 
و  کند  ایجاد  را  بالایی  توان مندی 
شود.  رعایت  بیشتر  مردم  حقوق 
این دو کار را نتوانستم انجام بدهم 
و آن بخشی که لازم بود مجلس و 
نشد.  حاصل  کنم،  اقناع  را  دولت 
سازمان  در  دولت  می کنم  فکر 
وزیران  هیئت  و  بودجه  و  برنامه 
نگاه  حتما  آتی،  دوره  در  باید 

متفاوتی داشته باشد.
وی گفت: باید بخشی مثل سلامت 

دارای منابع پایدار باشد و به اما و 
اگر و پول نفت متصل نشود. مردم 
نوشته  نسخه  بیمارستان  روند  می 
کرده  تقبل  هم  بیمه  و  شود  می 
احساس  مشکلی  داروخانه  در  و 
شرکت  و  داروساز  اما  شود،  نمی 
پخش و...، متضرر می شوند. منابع 
عمومی دو بخش دارد یکی فروش 
این را  نفت یکی هم مالیات. اگر 
وصل کنیم به مالیات، مشکل حل 
می شود. هاشمی افزود: کسی که 
کند  می  مدیریت  را  سلامت  نظام 
ها  هزینه  که  شود  مطمئن  باید 
برای خدماتی  تامین می شود، من 
ارائه  مردم  به  ماه  این چند  که در 
خدمات  مردم  نگرفتم.  پولی  شده، 
ها  بیمه  اما  اند  کرده  دریافت  را 

پولی به ما نداده اند.
این  مشکل  این  دلیل  گفت:  وی 
به  را  کارگری  مسائل  که  است 
مسئله  زده ایم.  گره  درمان  بحث 
مسئول  که  کسی  برای  درمان 
دوم  مسئله  است  کارگری  حوزه 
کارگری  مسائل  زدن  گره  است. 
اجتماعی  رفاه  اجتماعی،  تامین  به 
که  بود  مشکلی  درمان  موضوع  و 
این  شد.  می  احساس  دوره  این 
این  که  است  چاره  راه  مهمترین 
مشکلات حل شود، ۴۰ میلیون نفر 
داریم.  اجتماعی  تامین  شده  بیمه 
امنیت  و  آسایش  باعث  هم  بیمه 
باعث  هم  و  می شود  مردم  روانی 
درمان  حوزه  ارائه  در  ساماندهی 
و خدمت می شود و از همه مهمتر 

بحث حقوق مردم است.
دکتر  اگر  افزود:  بهداشت  وزیر 
بیمه  را  نفر  میلیون   ۱۱ روحانی 
بیمه  طرح  قالب  در  نمی کرد 
سلامت، طبیعی است که پرداختی 
مردم از جیب شان خیلی بیشتر از 
آن چیزی بود که در شروع دولت 
بود چون تورم را هم باید در نظر 

گرفت.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:
از سال ۹۸ استاندارد یورو ۵ برای خودروها 

اجباری می شود

شرط آقای وزیر برای ماندن   رئیس كمیسیون شهرسازي و معماري شوراي اسلامي 
شیراز تاكید كرد

 لزوم تكمیل مطالعات امكان فرونشست 
دشت شیراز طي یك ماه آینده

شهردار شیراز خبر داد

آماده بهره برداری شدن فاز دوم خط یك مترو شیراز
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 را با تدبیر می توان حل کرد

بهره برداری  به  آینده  سال  بهار  وکیل  مترو  ایستگاه 
می رسد.

حومه  و  شیراز  شهری  قطار  سازمان  مدیرعامل 
ایستگاه  است  قرار  داریم   که  ای  برنامه  در  گفت: 
به  امسال  فجر  دهه  از  قبل  تا  )ع(   امام حسین  میدان 

بهره برداری برسد.
به گزارش خبرنگار روزنامه طلوع، اسدالله حاج زمانی 
فاز  از  بازدید شهردار شیراز و خبرنگاران  در حاشیه 
دوم خط یك مترو شیراز، گفت: این فاز با اعتبار بالغ 
تومان ساخته شده است و خط  میلیارد  بر یک هزار 
یک مترو شیراز به طول ۲۴.۵ كیلومتر بعد از تهران 

طولانی ترین خط متروی كشور قرار می گیرد.
به  توجه  با  گذشته  سال  چند  در  داد:  ادامه  وی 
محدودیت منابع اعتباری از محل طرح تملك دارائی  
برای  جدیدی   های  طرح  از  شدیم  مجبور  ناچار  به 
افزایش سرعت ساخت و ساز مترو شیراز  تکمیل و 
انتشار اوراق مشارکت یکی از این  بهره بگیریم که 

راه حل ها بود.
اوراق  محل  از  گفت:  شیراز  شهری  قطار  مدیرعامل 
شد  مقرر  و  فروخته  تومان  میلیارد   700 مشاركت 
بازگشت 50 درصد اصل و فرع  این اوراق مشاركت 

را شهرداری و نیمه دیگر را دولت تضمین کند. 
به گفته وی در این مدت نیز از محل صندوق توسعه 
ملی 30 میلیون دلار و از محل تسهیلات 100 میلیارد 
تومان،  برای تکمیل خط یک متروی شیراز استفاده 

شده است.
فاینانس  کار،  این  با  همزمان  داد:  ادامه  زمانی  حاج 
خط دو قطار شهری شیراز که از شهرک میانرود تا 
دلاری  میلیون   771 اعتبار  با  )ع(  حسین  امام  میدان 
که در سفر هیئت دولت در اوایل سال 95 به شیراز 
اعلام شد را دنبال کردیم و خوشبختانه اعتبار این خط 
با  امیدواریم  و  اقتصاد کشور مصوب شد  در شورای 
سویل  اجرای  برای  مبلغ  این  مركزی  بانك  موافقت 
و تجهیزات پروژه خط دوم قطار شهری شیراز هزینه 
شود. وی ادامه داد: استفاده ازپتانسیل ها و ظرفیت های 
از  دیگر  یکی  مترو  های  ایستگاه  نزدیک  اقتصادی 
برای  که  است  اعتبارات  جذب  برای  ما  های  طرح 
همین زمین های اطراف این ایستگاه ها را در طرح  
با موافقت كمیسیون ماده 5 آنها را به  قرار دادیم و 
مزایده گذاشتیم و تاكنون 2 قطعه  از این زمین ها به 
نیز فروخته شود و  مابقی  امیدورایم  فروش رسیده و 
درآمد آن به سرعت بخشی ساخت مترو کمک کند.

اگربرای  داد:  ادامه  شیراز  شهری  قطار  مدیرعامل   
ساخت مترو محدودیت منابع مالی وجود نداشته باشد 
یک  خط  مثل  مترویی  خط  ساخت  برای  لازم  زمان 
شیراز6 تا حداکثر8 سال زمان  است اما در غیر این 
صورت زمان ساخت طولانی تر می شود و خط یک 
که از سال 81 شروع شد با 5 سال تاخیر به بهره برداری 
رسیده است. وی یادآورشد: وجود تأسیسات زیربنایی 
مانند لوله های آب، برق و گاز در مسیر و جابه جایی 
زمان ساخت خط یک  تر شدن  در طولانی  نیز  آنها 
نیز موثر بوده است. مدیرعامل قطار شهری شیراز در 
مورد زمان افزوده شدن ایستگاه های باقی مانده خط 
یک گفت: بیش از50 درصد از منابع اعتباری مورد 
نیاز برای تكمیل ایستگاه های باقی مانده  تامین شده 
است و ما امیدواریم تا چند ماه آینده آنها وارده چرخه 
و مسافر گیری شوند و در برنامه ای که داریم  قرار 
است ایستگاه میدان امام حسین )ع(  تا قبل از دهه فجر 

امسال به بهره برداری برسد.  
امیدواریم   گفت:  نیز  وکیل  ایستگاه  مورد  در  وی 
این ایستگاه تا بهار سال 97 آماده بهره برداری باشد. 
مترو  گفت:  پایان  در  شیراز  شهری  قطار  مدیرعامل 
هیچ وقت در دنیا پروژه ای درآمد زا نبوده وهمیشه 
ها  دولت  که  این  دلیل  به  ماند  خواهند  بگیر  یارانه 
این  از  مردم  که  بماند  ارزان  مترو  بلیط  می خواهند 
و  هوا  آلودگی  آن  کنار  در  و  کنند  استفاده  وسیله 

ترافیک در سطح شهر کاهش یابد.

مدیرعامل قطار شهري شیراز:

ایستگاه مترو میدان امام حسین )ع(  تا قبل از دهه فجر امسال به 
بهره برداری می رسد

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست  بخوانید 

به  اشاره  با  شیراز  دانشگاه  رئیس  مقام  قائم 
ریاضی گفت:   نخبه  میرزاخانی  مریم  درگذشت 
درایت  با  زنان  و  نخبگان  حوزه  مشکلات 
مسئولان و با همت جمعی همه بزرگان و نخبگان 
و دلسوزان واقعی کشورتا حد زیادی قابل حل 
است و می تواند منجر به کاهش مهاجرت این 

نخبگان شود.
علی اکبر صفوی در یادداشتی که نسخه ای از آن 
را در اختیار ایرنا قرار گرفت، افزود: مشکلات 
نه  زنان  و  نخبگان  حوزه  در  کشور  در  موجود 
شده  ایجاد  مدت  کوتاه  در  نه  و  است  کوچک 
بطورعمده  تواند  نه در کوتاه مدت می  و  است 
حل شود اما قابل مدیریت است لذا نه باید بذر 

ناامیدی پاشید و نه بدون قید از آن گذشت.
و  برق  مهندسی  دانشکده  علمی  هیئت  عضو 
کامپیوتر دانشگاه شیراز ادامه داد: در تاریخ علم، 
بسیاری از نخبگان ایران و جهان حتی سختی های 
زیادی کشیدند و ظلم زیادی هم دیدند از طرفی 

امکانات علمی و آزمایشگاهی و مالی و سیستمی 
امروز  پیشرفته  کشورهای  برخی  در  موجود 
از  برخی  بطور طبیعی موجب سفر علمی  جهان 
نخبگان ما و بسیاری از نخبگان کشورهای دیگر 

می شود.
صفوی گفت:  درحد محدود این موضوع طبیعی 
است و نباید ضرورتاً آن را منفی نگاه کرد.چرا 
در  و حتی  تاکنون  قدیم  از  جوامع  همه  در  که 
دین ما هم تاکید شده که دنبال علم بروید حتی 
اگر در دورترین نقاط دنیا باشد. پس اینکه فکر 
کنیم الان باید و می شود همه چیز را مهیا کرد 
تا مهاجرتی صورت نپذیرد کمی غیر واقع بینانه 

است.
این استاد دانشگاه گفت: کاهش آمار مهاجرت و 
ایجاد تسهیلات و ایجاد انگیزه برای تردد راحت 
در  حاضر  نخبگان  سایر  با  همکاری  و  نخبگان 
کشور و نیز تامین امکانات نسبی خوب تحقیقاتی 
برای دنبال کردن تحقیقات و نیز همکاری های 
علمی سیستماتیک با مراکز علمی مختلف جهان، 
شدنی و مهم و بسیار پسندیده و تاثیر گذار است. 
صفوی بیان کرد: با مدیریت و بیان علمی باید 
بسیاری  بسا  در جامعه فرهنگ سازی شود، چه 
تاسف  میرزاخانی  مریم  برای  که  ها  همان  از 
محکوم  را  دیگران  یا  و  دادند  پیام  و  خوردند 
کردند، به این موضوع که یکی از راه های اصلی 

جدی  گذاری  سرمایه  کشور  توسعه  و  نجات 
نیز  و  آزمایشگاهی  و  تحقیقانی  امکانات  روی 
است  نخبگان  برای  مقررات  و  قوانین  تصحیح 
موثر مسیر حرکت  این  در  و خود  ندارند   باور 

 نداشته اند.
قائم مقام رئیس دانشگاه شیراز اضافه کرد:  همه 
ما مسئولیم و در هر حد که می توانیم بهتر است 
این کشور  برای  فداکارانه  صادقانه و عالمانه و 
و ملت تلاش کنیم و منافع فردی و گروهی و 

قشری خود را بر منافع ملی ارجح ندانیم. 
وی با یادآوری مراتب علمی مریم میرزاخانی و 
بیایید قدر همه نخبگان  پروین اعتصامی گفت:  
عرصه علم و هنر و سیاست و مدیریت و تجارت 
و دین و ورزش و غیره خود را بیشتر بدانیم و 
تا نرفته اند بهتر عمل کنیم و دائم هم آنها را و 
هم رفتگان را یاد کنیم و همه با هم بهتر تلاش 

کنیم.
جهان  ریاضی  نابغه  میرزاخانی  مریم  پرفسور 
دانشگاه  ریاضی  استاد  و  فیلدز  مدال  برنده  و 
بیماری سرطان  تحمل  از  بعد  آمریکا  استانفورد 
از  یکی  در  جاری  سال  24تیرماه  شنبه  روز 

بیمارستان های آمریکا درگذشت.
ایرانی و استاد  نابغه  مریم میرزاخانی، ریاضیدان 
دانشگاه استانفورد متولد 13 اردیبهشت 1356در 

شهر تهران است.

قائم مقام رئیس دانشگاه شیراز:

مشكلات نخبگان و کاستن از مهاجرت آنان را با تدبیر می توان حل کرد


